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  7' פרוטוקול מס

  ץ"מישיבת המועצה הציבורית שליד תנועת אומ

  2010 בנובמבר 14, א"עתש כסלו 'ז, ראשוןיום 

  אביב-תל

  :סדר היום

  

  דיווח על פעילות ועדת המשנה של המועצה לענייני תכנון ובניה) 1

  ץ"וס תרומות למען פעילות תנועת אומיג) 2

 אישור חברים חדשים) 3

  שונות) 4

 .לשעבר ראש הרשות להגנת עדים, ליבנה) לייבו(אריה : רחהרצאת או) 5

  

  :יםכחונ

  

ד "עו, גילה הראל' גב ,ד רחל דולב"עו, מר עמוס ברקוביץ, מר עמוס אריכא, רחל אמרני' גב: חברי המועצה

' פרופ, רן כהן.) מיל(מ "אל, דני יתום.) מיל(אלוף , מר אורן טוקטלי, עד חריש-ד גיל"עו, מרדכי וירשובסקי

' ד פרופ"עו, ד עודד פסנזון"עו, מיכל סנונית' גב, ד יצחק מינא"עו, ליבנה) לייבו(מר אריה , ליאורה כצנשטיין

  .ח קלמן שחם"רו, ברכה רגר' פרופ, מיכאל קורינאלדי

  . אדי מאיריד"עו, יעקב מאור, זאב וימיסברג-ד יאיר"עו, אראלה גולן, דליה גאון, אריה אבנרי: ץ"אומחברי 

  גוטליב) לונקה(אליעזר : אורחים

  פרומר-קרן פורת: רשמה וערכה

  

  :נושאי דברים

  

  :ר המועצה"מ יו" מ– וירשובסקי ד מרדכי"עו

מכיון שהוא נקרא להתראיין בטלויזיה וברדיו , מיכאל קורינאלדי מתנצל על העיכוב בהגעתו' ר המועצה פרופ"יו

  .על החלטת הממשלה להעלות את בני הפלשמורה

  .כעת בלעדיוהישיבה תתחיל 

  .ץ"ר הנהלת אומ"יו, אני מעביר את זכות הדיבור אל אריה אבנרי

  

  :ץ"ר הנהלת אומ" יו–אריה אבנרי 

  .הנוכחיםכל את ומציג מברך 

  .מודיע על שינויים פרסונליים בהרכב חברי המועצה

  .אליאב ובזיל יוסף) לובה(אריה , דני בלוך: לצערנו נפטרו בשנה החולפת שלושה חברים

  .גיורא שוהם' עמי גרינברג ופרופ, זאב גלילי:  מהמועצהפרשו

  . ששברה את רגלה ונותחהןמכיוומודיע כי מרכזת המועצה אורה רובינשטיין לא תוכל להשתתף 

  .חברי המועצה מבקשים למסור לה ברכות להחלמתה המהירה

  

אריה , ליאורה כצנשטיין' פרופ, יחזקאל הר מלך, גילה הראל: שישה חברים חדשיםמועצה כמועמדים למציע 

  . ברכה רגר' פרופ, ד יצחק מינא"עו, ליבנה) לייבו(

  .נערכת הצבעה

  

  : וירשובסקיד מרדכי"עו

  .פה אחד. הוחלט לקבל את כל השישה
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  :אריה אבנרי

אזכיר בקצרה שלושה נושאים בהם עסקנו , לכן. ץ מופיעה באתר התנועה"כל פעילותה השוטפת של אומ

  .לאחרונה

אשמח אם המועצה תגבה את פעילותנו זו ובפעם הבאה נעסוק בנושא . מדינה מגז ונפטתמלוגי ה •

 .מכיוונים עליהם לא מדברים בתקשורת

עסקנו באשפוזו של אריק שרון לא . 'ראשי עיריות כו, שרים, שחיתות שלטונית של ראשי ממשלה •

 .כמו החזקת רכב צמוד עם נהג, בהיבט הרפואי אלא בפן הכלכלי

השתלטותו של גלנט באופן בלתי חוקי במושב מגוריו עמיקם וכעת גם חשד . ל החדש"טכבחירת הרמ •

 .'למינהל לא תקין לבחירתו מתוף שיקולים כלכלים של עסקות נשק וכו

  

  .ר הועדה שעוסקת ברפורמת התכנון והבניה"יו, אני רוצה להעביר את זכות הדיבור אל עמוס ברקוביץ

  

  :רן כהן

  . ץ שהיה מרשים ומכובד מאד"חייבים להזכיר את טקס הענקת אות אומ. אלפני עוברים לנושא הב

  

  :עמוס ברקוביץ

  .ברצוני לדווח על עבודת הועדה הפנימית לבדיקת הרפורמה בחוק התכנון והבניה

ר "ד מרדכי וירשובסקי וד"עו, הלל גרנות, אראלה גולן, גדעון ביגר' פרופ: הועדה בראשותי מונה את החברים

  .ינריוספה שטי

נפגשנו ארבע פעמים ובכל פעם אף הוצגו בפנינו היבטים שונים של . אספנו את כל החומר על הרפורמה בחוק

  .'י אנשי מקצוע כגון מתכנני ערים וכד"הרפורמה ע

שהוא , של התכנון" בעייתי"החלטנו להתמקד בחלק ה. רישוי ותכנון: הרפורמה מורכבת משני חלקים עיקריים

  .גם החלק המרכזי

  .והעלנו אף הצעות אופרטיביות. הדורשות בעינינו שינוי בחוק, יינו את הנקודות הבעייתיותצ

  .מצורף כנספח לפרוטוקול

  

  : אריה אבנרי

חבר המועצה קלמן שחם נטל על . המועצה החליטה לבחון הקמת מרכז לחקר מקורות השחיתות במדינה

  .  עצמו לטפל בנושא זה

  

  :קלמן שחם

, לאחר בחינת הנושא בשטח והתייעצות עם מומחים התברר לנו כי קיימים כמה גופים שעוסקים בתחום זה

החלטנו לשנות כיוון ובמקום זאת לעודד סטודנטים ואנשי מחקר אקדמיים . בהם המכון הישראלי לדמוקרטיה

  . עוסקים בתחום זה מלגות לאנשים ש6מדי שנה יחולקו . שמכינים עבודות ומחקרים בתחום טוהר המידות

  

  :אריה אבנרי 

  . דומה שנפל עקב ענייני מימון מלגותפרויקטבראשותו של עוזי דיין ניסו להרים " תפנית"בזמנו 

  מביעים את תודתנו והוקרתנואנו הללו מכיסו הפרטי ו המלגותקלמן ציין שהוא יממן את 

 

  :רן כהן

 באוניברסיטה העברית והייתי רוצה שגם הם ייכנסו אני מלמד בחוג למדיניות ציבורית סטודנטים לתואר שני 

  . לפרויקט

  

  :קלמן שחם

  .בשמחה
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  :אריה אבנרי

מן . וההנהלה דנה בו, המדבר על השירות הציבורי, ץ פרק מתוך ספרו"עד חריש הגיש להנהלת אומ-ד גיל"עו

  .הראוי שגם חברי המועצה יקראו את הפרק וידונו בו בישיבה הבאה

  

  : חרישעד-ד גיל"עו

 il.org.tlamim.www:  באתר" תלמים"בספר שנקרא , 2003החומר נמצא באינטרנט משנת 

  . מצורף כנספח לפרוטוקול5-הפרק ה

  

 

  :אריה אבנרי

הגישו לי , ץ"שהצטרפו לאחרונה לשורות אומ, זאב וימיסברג ואדי מאירי-יאיר, שני עורכי הדין שנמצאים איתנו

  .אני מבקש מחברי המועצה לעיין בה וגם בה נדון בפגישתנו הבאה. שתישלח אליכם בהקדםהצעה 

  

דני , "מושחתים נמאסתם"אותו העלה בעת התערוכה שלנו , ועכשיו נעבור לנושא האחרון שעל סדר היום

  .ץ גם מבחינה פיננסית"מר שחייבים לסייע לאומשא, יתום

אני פונה לכל חברי המועצה לנסות להירתם לנושא זה ולחשוב איך ואל מי אנו יכולים לפנות בכדי לגייס 

  .ץ"תרומות לאומ

ץ נוכח " של אומחומת המגןמחיר לבנה לבניית =  ₪ 100 הינה תהמינימאליהתרומה , דני, לשאלתך

  .השחיתות הציבורית והשלטונית

  

  .שהקים את הרשות להגנת עדים ועמד בראשה עד זמן לא רב, ועתה נעבור להרצאתו של לייבו

ץ ועתה ניאות להצטרף למועצה ולעסוק בפעילות הקשורה "ר המזכירות של תנועת אומ"לייבו היה בעבר יו

  .בחינוך

  

  : ר המועצה" יו–מיכאל קורינאלדי ' ד פרופ"עו

 העלאת יהודי –בשל ראיונות בתקשורת הקשורים למפעל חיי , אני מתנצל על הגעתי המאוחרת לישיבה

  .אתיופיה לישראל

ר "י התקנון אנו אמורים לבחור יו"ועפ,  חודשים מסתיימת קדנציה של שנתיים3-ברצוני להזכירכם כי בעוד כ

  .אליכם חוזר מסודר בנושאאנו נשלח . מוזמנים להגיש מועמדות לתפקיד אתם .חדש למועצה הציבורית

  .הזמנתי את ציפי לבני להופיע בפנינו בישיבה הבאה בנושא טוהר המידות ברשות המבצעת

  

  .אנו מודה לכולם על השתתפותכם

  

  

  

  :על החתום

  

  ד"עו, מיכאל קורינאלדי' פרופ

  

  ר המועצה הציבורית"יו

  


